

2026 年選舉委員會界別分組一般選舉
2026 Election Committee Subsector Ordinary Elections
投寄免付郵資選舉郵件通知書 — 聯合選舉郵件補充頁
Notice of Posting Free Postage Election Mail - Supplementary Sheet for Joint Election Mail

選舉日期：2026 年 11 月 22 日
 Date of Election: 22 November 2026

(一式兩份呈交 To be submitted in duplicate)

(此補充頁必須連同「投寄免付郵資選舉郵件通知書」一併提交。)
 (This supplementary sheet must be submitted together with the “Notice of Posting Free Postage Election Mail”).

我 (*候選人/選舉代理人) 擬於 _____ (日期) 與下列同一界別分組候選人一同投寄免付郵資聯合選舉郵件
 (見附註第 3 項關於聯合選舉郵件及書面支持同意書的重要提示及運作指引)。

I (*candidate / election agent) wish to send joint election mail free of postage on _____ (date) together with the following candidate(s) of the same subsector (See Note 3: Important Note on Joint Election Mail and Written Consent of Support and Practical Guidelines).

編號 No.	同一界別分組候選人 Candidate(s) of the same subsector				候選人聲明 Declaration by Candidates
	#候選人編號 #Candidate Number	候選人中文姓名 Chinese Name of Candidate	候選人英文姓名 (正楷) English Name of Candidate (Block Letters)	候選人簽署 (必須由每位候選人親自簽署) Signature of Candidate (must be personally signed by each candidate)	
例 e.g.	3	陳大文	CHAN TAI MAN	T.M. CHAN	茲聲明我同意支持 本通知書所提述的 全部候選人，並同意 與他們一同投寄聯 合選舉郵件。 I hereby declare that I consent to support all candidates mentioned in this notice, and agree to send joint election mail with them.
1.					
2.					
3.					
4.					
5.					
6.					
7.					
8.					
9.					
10.					
11.					
12.					
13.					
14.					
15.					

界別分組名稱

Name of subsector: _____

候選人姓名

Name of candidate: _____ #候選人編號

#Candidate number: _____

* 請刪去不適用者。

* Please delete whichever is inapplicable.

如適用

If applicable